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Geachte leden van de Raad, 
 
In de vergadering van de commissie Ontwikkeling d.d. 12 dec. 2013 kwam de aan u gerichte brief op tafel van 
wethouder Cassee  d.d. 10 dec. jl. (2013/513870), waarin hij reageerde op de brief van het bestuur van de VvE  
Ripperda Het Hoofdgebouw d.d. 20 september 2013 over de “impasse in Ripperda planontwikkeling” 
(2013/385256). Het VvE bestuur zal t.z.t. op het totaal van deze brief reageren, maar gezien de urgentie ga ik in 
op een onderdeel ervan: de route voor het bouwverkeer bij de nu aankomende realisatie van 4 woningen op het 
middenterrein van het Ripperda complex. 
 
De wethouder is van plan hiervoor de ‘oude’ route te hergebruiken. Dit is een lange route (z.g. Zuidroute), die 
dwars door de autoluwe woongemeenschap loopt. Hierover is bij de omwonenden bezorgdheid ontstaan, vooral 
uit oogpunt van veiligheid en ongerief voor de aanwonenden. Er is een veel kortere alternatieve route (z.g. 
Noordroute) mogelijk: vanaf de poort meteen rechtsaf langs de noordkant van de kazerne het middenterrein op. 
  
Om de voor- en nadelen van beide routes goed te kunnen afwegen was het zaak ook de meningen en inzichten 
van de direct omwonenden te inventariseren. Het VvE bestuur wenste zich hierin neutraal op te stellen, omdat de 
openbare weg niet onder zijn verantwoordelijkheid valt. Het acht dit primair een zaak van de individuele 
omwonenden. Daarom heb ik onlangs op me genomen een neutrale en zo breed mogelijke peiling te houden 
onder alle direct omwonenden: die van de kazerne, de Kornetstraat en de Huzarenstraat. Dit in overleg met het 
bestuur en tezamen met enige bewoners van de Kornetstraat. Voor het resultaat, en de relevantie ervan, verwijs 
ik naar bijgaande brief d.d. 8 dec. jl. met bijlage, die al bij de commissie Ontwikkeling in handen is. Daaruit blijkt 
een sterke voorkeur voor de Noordroute. 
 
Hier tegenover blijkt de summiere beargumentering in de brief van de wethouder zacht gezegd zeer discutabel: 
- De Zuidroute zou minder overlast opleveren. De peiling toont het tegendeel.  
- De Noordroute langs de kindercrèche zou problematisch zijn. De peiling toont het tegendeel, zowel uit 

oogpunt van veiligheid als ongerief. 
- De al 5 jaar liggende Noordroute zou onvoldoende bestand zijn tegen zwaar bouwverkeer. Maar het 

bouwverkeer voor slechts vier woningen kan nauwelijks belastend genoemd worden. Sterker nog: hetzelfde 
argument zou veel zwaarder gelden tegen de Zuidroute, die volgens plan over 1 jaar definitief bestraat wordt 
en later weer gebruikt zou worden voor het beoogde spiegelgebouw.  

- Voor de Noordroute zou de nu tijdelijk gedoogde moestuin ‘in de weg’ liggen. Maar deze kan desnoods 
zonder moeite naar de zuidkant kan worden opgeschoven. Bovendien ligt hij door de zo rommelige aanblik 
überhaupt zwaar onder vuur als ongewenst, voor vele bewoners van de kazerne. 

 
Gaarne wil ik daarom bij u en de commissie Ontwikkeling bepleiten dat bij de verdere afhandeling van dit 
onderwerp het zwaarst gewicht wordt gegeven aan de resultaten van de brede peiling en daarmee aan de wens 
van de grote meerderheid van de bewoners.  
 
Met vriendelijke groet, 
A.J. Schipperijn 
Kazerneplein 6  
 
Kopie van deze emailbrief is ook verzonden aan de VvE voorzitter dhr J. E. de Metz en de bewoners die in de 
Kornetstraat de peiling verzorgden.  
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